
Бошко Томић 

Питање постављено Министарству безбједности БиХ – “Када планира акцију, заједно 

са ентитетским министарствима унутрашњих послова, на одузимању нелегалног 

наоружања које посједују грађани?” 
 


